

Title (en)

AN AKUPPRESSURE IMPLEMENT.

Title (de)

INSTRUMENT FÜR AKUPRESSUR.

Title (fr)

INSTRUMENT D'ACUPRESSURE.

Publication

EP 0032149 A1 19810722 (EN)

Application

EP 80901402 A 19810209

Priority

GB 7924697 A 19790716

Abstract (en)

[origin: WO8100202A1] An akupressure implement designed in a tong like manner as a lightweight portable unit which is mountable in a self carrying manner on a relevant limb portion to force an akupressure knob (28) against any selected limb point with a moderate pressure. The akupressure knob (28) is covered by a metallic foil (30) whereby the akupressure treatment is supplemented by an important "foil treatment" effect, this effect in itself being improved by way of the foil (30) being forced against the sensitive limb point.

Abstract (fr)

Un instrument d'acupuncture est conçu sous forme de pince légère portative, pouvant se monter de manière autoportante sur la portion d'un membre pour forcer un bouton d'acupuncture (28) contre un point quelconque d'un membre sélectionné avec une pression modérée. Le bouton d'acupuncture (28) est couvert d'une feuille métallique (30) qui permet de compléter l'acupuncture par un effet important "de traitement feuille", cet effet étant lui-même amélioré par le fait que la feuille (30) est forcée contre le point sensible du membre.

IPC 1-7

A61H 39/04

IPC 8 full level

A61B 17/12 (2006.01); **A61H 39/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61H 39/04 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8100202 A1 19810205; EP 0032149 A1 19810722; ES 260304 U 19820316; ES 260304 Y 19821016; FR 2461493 A1 19810206;
JP S56500834 A 19810625

DOCDB simple family (application)

DK 8000042 W 19800714; EP 80901402 A 19810209; ES 260304 U 19800715; FR 8015699 A 19800716; JP 50172080 A 19800714